
Protokół Nr 189/10 
 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Kielcach w dniu 8 kwietnia w gabinecie Starosty 
Kieleckiego (lista obecności w załączeniu do protokołu). 
Początek obrad godz. 800 

 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta Zenon Janus. 
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek wystąpiła z wnioskiem o poszerzenie porządku 

posiedzenia o uchwałę w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Kielcach  
w sprawie zmian w budŜecie powiatu na 2010r. 

Sekretarz Powiatu Barbara Piwnik wystąpiła z wnioskiem o poszerzenie porządku 
posiedzenia o uchwałę w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Kielcach 
dotyczącej wprowadzenia zmian do regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego  
w Kielcach. 

Starosta wprowadził powyŜsze uchwały do porządku posiedzenia. 
 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały: 
 

Nr 189/100/10 w sprawie nabycia na rzecz Powiatu Kieleckiego nieruchomości gruntowej, 
połoŜonej w obrębie 8 Zbelutka Nowa, gmina Łagów z przeznaczeniem pod 
poszerzenie drogi powiatowej Nr 0347T 

Nr 189/101/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Kielcach w sprawie 
zmian w budŜecie powiatu na 2010r. 

Nr 189/102/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Kielcach dotyczącej 
wprowadzenia zmian do regulaminu organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Kielcach 

 
Sekretarz Powiatu Barbara Piwnik przedstawiła: 

- projekt odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Powiatu Pana Dariusza Skiby, zgodny     
z załącznikiem Nr 1 do protokołu. 
- projekt odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Powiatu Pana Michała Krawczyka, 
zgodny z załącznikiem Nr 2 do protokołu. 
     Zarząd Powiatu zaakceptował przedstawione projekty odpowiedzi. 
 
2. Sprawy róŜne. 

 
Dyrektor Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu Piotr 

Lipiński przedstawił informację o realizacji RCNT w Podzamczu. Dyrektor Lipiński 
zaznaczył, Ŝe I wariant projektu zakładał przekazanie przez Powiat Kielecki 44ha gruntów na 
ten cel, natomiast faktycznie zostało przekazane 10ha. Na omawianym terenie znajduje się 
m.in. dworek starościański o metraŜu 2.400m² oraz hala o metraŜu 1.800m². Okazało się, Ŝe 
część dworku o metraŜu 460m² jest równieŜ częścią zabytkową, wymagającą zgody 
konserwatora na jakiekolwiek prace. W związku z tym, naleŜy złoŜyć drugi wniosek do 
Regionalnego Programu Operacyjnego, celem uzupełnienia niezbędnej dokumentacji, 
pozwalającej na przeprowadzenie remontu w/w części dworku. W międzyczasie Dyrekcja 
RCNT otrzymała decyzję, dotyczącą zakresu raportu oddziaływania na środowisko i w tym 
zakresie raport był tak obszerny, Ŝe Pan Dyrektor stwierdził, iŜ analizowanie fauny i flory na 
tym terenie zajęłoby około 1 roku. Jest to związane z faktem, Ŝe znajdują się tam tereny 
siedliskowe róŜnych zwierząt, roślin i grzybów. Poza tym, Regionalna Dyrekcja Ochrony 



Środowiska zaleciła analizę gleby, będącej pozostałością po byłych uprawach szklarniowych, 
często wykorzystujących nawoŜenie. Ponadto, nie ma planu zagospodarowania 
przestrzennego od gminy, który z pewnością ułatwiłby realizację projektu. W tej sytuacji 
zakładany termin uzyskania pozwolenia na budowę na 31.12.2010r. jest nierealny, gdyŜ pełna 
dokumentacja, zawierająca m.in. decyzję środowiskową, warunki zabudowy, ogłoszenie 
przetargu na projekt techniczny nie zostanie przygotowana na czas, a tym samym nie będzie 
moŜliwe złoŜenie wniosku o dotację. W związku z tym, w tej chwili uŜytkowany jest teren    
o powierzchni 4ha, na którym znajduje się budynek szkoły o metraŜu 2.400m², który 
przeznaczony jest na laboratoria, budynek dworski o powierzchni 1.670m² oraz budynek 
spichlerza – 400m². Do tej pory oddane zostały 4 laboratoria: zajmujące się badaniami nad 
mikroorganizmami, wykorzystujące tomograf rentgenowski, laboratorium informatyczne oraz 
biobank – magazyn tkanek. NajbliŜsze plany przewidują ogłoszenie przetargu na projekt 
techniczny przebudowy 2 obiektów – hali oraz szkoły. Z kolei Naczelnik Wydziału Rozwoju 
BoŜena Gumułka podkreśliła, iŜ początkowy projekt RCNT zakładał, Ŝe będzie to miejsce 
rozwoju przedsiębiorczości, „kuźnia technologii, innowacji”, a w zasadzie funkcjonują tylko               
4 laboratoria, więc o Ŝadnym centrum przedsiębiorczości nie ma mowy. Pani Naczelnik 
dodała, Ŝe w I wariancie projekt RCNT zaznaczał duŜe zaangaŜowanie Powiatu Kieleckiego   
w omawiane przedsięwzięcie, natomiast teraz, gdy funkcjonują tylko 4 laboratoria                   
i wykorzystane są tylko 4ha powierzchni, rola Powiatu Kieleckiego sprowadziła się tylko do 
przekazania terenu. Gdyby pozostały teren został przygotowany pod działalność dla 
przedsiębiorców oraz inwestorów i przyszły rozwój przedsiębiorczości, rola Powiatu znacznie 
wzrosłaby. Obecnie przygotowywany jest protokół przekazania mienia, który po 
uzgodnieniach stron zostanie podpisany i kolejnym etapem będzie skierowanie wniosku do 
notariusza i podpisanie aktu notarialnego.  W tym momencie głos zabrał Pan Starosta, który 
zaproponował, aby w pierwszej kolejności rozpocząć prace nad rewitalizacją stawów, alei 
lipowej oraz dworka starościańskiego, które są wizytówkami Powiatu Kieleckiego. Poza tym, 
Pan Starosta zasugerował, Ŝe w najbliŜszym czasie powinno odbyć się spotkanie Panów: 
Marszałka Województwa Świętokrzyskiego Adama Jarubasa, Członka Zarządu 
Województwa Świętokrzyskiego Marcina Perza, Starosty Kieleckiego Zenona Janusa oraz 
Dyrektora RCNT Piotra Lipińskiego, celem dyskusji nad podjęciem działań w kwestii 
dalszego funkcjonowania RCNT. 

 
 Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Dorota Skalska 
przedstawiła: 
- wniosek Wójta Gminy Łopuszno Zdzisława Oleksiewicza o przyznanie dotacji w wysokości 
18.000,00zł na konserwację urządzeń melioracji szczegółowej prowadzonej przez Gminną 
Spółkę Wodną w Łopusznie. Kserokopia wniosku stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 Zarząd Powiatu zdecydował o udzieleniu odpowiedzi odmownej ze względu na fakt, 
Ŝe z dniem 01.01.2010r. Powiatowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
uległ likwidacji, natomiast przy tworzeniu budŜetu powiatu na 2010 rok takich wniosków nie 
było, toteŜ pieniądze na w/w cel nie zostały zabezpieczone. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Na tym zakończono posiedzenie Zarządu Powiatu w Kielcach w dniu 8 kwietnia 
2010 roku. Zakończenie obrad, godz. 850 
Protokołowała: Katarzyna Skuza. 
 
Zarząd Powiatu: 
       
Starosta: 
Zenon Janus                   
       
Wicestarosta: 
Marian Ferdek                  
       
Członkowie Zarządu: 
Ryszard Barwinek            
Bogdan Gierada               
Szymon Jarzyna              
 
 
 


